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Protokół 
z LII sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 18 sierpnia 2023 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala – Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 13.01 i trwała do godziny 13.53. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 12 radnych, tj. 80,00% ustawowego składu Rady, który stanowi 
15 radnych. Nieobecni byli radni: Krzysztof Kaczmarek, Alina Patalas i Wojciech Witczak. 
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, 
Katarzyna Kmiecik-Rosa – sekretarz gminy, Kinga Klozińska-Antczak – skarbnik gminy, Józef 
Grobelny – kierownik Wydziału Służb Technicznych, Leszek Żelazny – dyrektor Gminnego 
Ośrodka Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie, Jagoda Kowalewska – inspektor 
ds. obsługi rady gminy i samorządów mieszkańców oraz sołtysi – według załączonej listy 
obecności.  
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu, 
b) zmiany uchwały nr L/372/2023 Rady Gminy Pępowo z dnia 17 maja 2023 r. 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu, 
c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2023-2030, 
d) zmian w uchwale budżetowej na rok 2023. 

9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie sesji. 

 
 
 

W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 
powitał radnych, sołtysów, przedstawicieli Urzędu Gminy Pępowo oraz gości. 
 
 W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 
12 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne uchwały. 
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 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 
 

W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokół z LI sesji Rady Gminy 
Pępowo był do wglądu w Biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nim zapoznać, 
a ponadto radni otrzymali go w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował 
przegłosowanie go bez odczytywania. Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Protokół z LI sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie – 12 głosami „za”. 
Imienne wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 
Rady wpłynął wniosek radnej Moniki Przybył skierowany do Zarządu Powiatu Gostyńskiego, 
a dotyczący budowy przejścia dla pieszych zlokalizowanego w miejscowości Skoraszewice, 
w rejonie kościoła. Przewodniczący poinformował, że wniosek ten zostanie przesłany do 
Zarządu Powiatu Gostyńskiego. Kopia wniosku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
W punkcie 7 – wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto. 
 

W punkcie 8 – rozpatrzono i podjęto uchwały w spawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu – projekt uchwały 
przedstawiła skarbnik gminy Kinga Klozińska-Antczak. Jak przypomniała, uchwałą z dnia 
24 stycznia 2023 r. Rada Gminy Pępowo postanowiła o udzieleniu pomocy finansowej 
Powiatowi Gostyńskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na remont drogi 
powiatowej w miejscowości Ludwinowo do kwoty 350 000,00 zł. Obecnie uległa zmianie 
nazwa zadania na „Ulepszenie nawierzchni jezdni drogi powiatowej Kościuszkowo – 
Ludwinowo do kwoty 500 000,00 zł” oraz dokonano zmiany klasyfikacji budżetowej na dotację 
celową finansowaną z wydatków majątkowych. Wobec powyższego zasadnym jest 
przesunięcie udzielenia pomocy na ww. cel na rok 2023. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
LII/386/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu – imienny 
wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
b) zmiany uchwały nr L/372/2023 Rady Gminy Pępowo z dnia 17 maja 2023 r. 
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu – projekt uchwały 
przedstawiła skarbnik gminy Kinga Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, proponuje się 
zwiększenie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu do kwoty 85 000,00 zł  na 
zadanie dotyczące ulepszenia drogi powiatowej w miejscowości Skoraszewice, polegające na 
wymianie nawierzchni chodników. Podkreśliła, że realizacja inwestycji poprawi stan 
bezpieczeństwa i jakość życia społeczności lokalnej. 
Dyskusja – brak. 
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Rada Gminy Pępowo w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
LII/387/2023 w sprawie zmiany uchwały nr L/372/2023 Rady Gminy Pępowo z dnia 17 maja 
2023 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2023-2030 – 
szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały odczytała skarbnik gminy Kinga Klozińska-
Antczak. Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2023-2030 są zgodne ze zmianami 
w budżecie na 2023 r. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi 10 762 358,35 zł. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
LII/388/2023 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2023-
2030 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 

d) zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały odczytała skarbnik gminy Kinga Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, proponuje się 
dokonanie zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
LII/389/2023 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
 
 W punkcie 9 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
– Wiceprzewodniczący Zygmunt Gulcz – podziękował za utwardzenie pobocza przy jednej 
z ulic w Gębicach. Podkreślił, że inwestycja została wykonana z udziałem służb technicznych 
urzędu. Podziękował wójtowi za podjęcie decyzji o przeprowadzeniu tej naprawy oraz 
kierownikowi działu technicznego p. Józefowi Grobelnemu. Stwierdził, że inwestycja 
przyczyniła się do usprawnienia komunikacji, ponieważ drogi asfaltowe w Gębicach nie są 
dostatecznie szerokie, żeby dwa pojazdy mogły swobodnie się minąć, a pobocze utwardzone 
tłuczniem pozwala zrobić to w bezpieczny sposób. Zwrócił uwagę, że prace zostały 
przeprowadzone tylko na pewnym odcinku ulicy i poprosił o kontynuowanie ich w przyszłości, 
jeśli będzie taka możliwość, ponieważ byłoby to uzasadnione. 
- Sołtys wsi Babkowice Konrad Pieprzyk – w imieniu mieszkańców dzielnicy Babkowice-Huby 
wnioskował o przeniesienie przystanku autobusu szkolnego, który znajduje się na końcu, przy 
drodze pogorzelskiej. Zauważył, że niejako nie spełnia on swojej roli – kiedyś autobus wjeżdżał 
na przystanek i wycofywał na ruchliwą drogę pogorzelską, co jest bardzo niebezpiecznym 
manewrem. Poinformował, że mieszkańcy wnioskują, żeby przenieść przystanek na środek 
dzielnicy Huby, przy czym dokładna lokalizacja miałaby zostać ustalona na wrześniowym 
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zebraniu wiejskim. Dodał, że ewentualnie stary przystanek mógłby pozostać na miejscu 
i można by dostawić drugi, a autobus jechałby przez Huby całkowicie nową drogą. 
- Przewodniczący – zgodził się ze swoim przedmówcą. Stwierdził, że droga jest równa, zatem 
autobus spokojnie przejedzie. Zauważył, że wykonując manewry [cofania], autobus rozjechał 
mostek. 
- Sołtys Konrad Pieprzyk – powtórzył, że jest to niebezpieczne. 
- Radny Ireneusz Matyla – przywołując dyskusję odbytą podczas jednego z wcześniejszych 
posiedzeń komisji, zwrócił się do wójta z pytaniem, czy w najbliższym czasie planowana jest 
konserwacja ul. Polnej i spryskanie spękanego asfaltu, czy może inwestycja ta miałaby zostać 
przełożona na kolejny rok. 
- Wójt – przyznał, że dwa tygodnie temu jedna z mieszkanek tej ulicy zwróciła się z wnioskiem 
o wybudowanie chodnika na całej długości, po jednej stronie. Skonstatował, że zadanie to 
będzie kosztować sporo pieniędzy, zatem widział by to tak, że zostanie przygotowana 
dokumentacja uwzględniająca chodniki, nową nawierzchnię oraz krawężniki, i zostanie to 
wpisane do przyszłorocznego budżetu. Wyjaśnił, że w tym roku nie uda się tego zrealizować 
z uwagi na koszty, a do Polskiego Ładu wszystko zostało już zgłoszone. Dodał, że pewna 
możliwość się pojawia, jednak wszystko zależy od uzyskanego wsparcia i ofert na przetargach. 
- Radny Ireneusz Matyla – zapytał, czy jest wykonana dokumentacja na ul. Orłonia. 
- Wójt – poinformował, że dokumentacja jest w trakcie opracowywania, ponieważ zmienił się 
zakres – wstępnie była mowa o samej ulicy, natomiast dołożona została zabudowa rowu 
pomiędzy ul. Promienistą a ul. Orłonia oraz chodnik, który ma się ciągnąć od rowu na Orłonia 
aż do ul. Bojanowskiego, tak żeby zachować ciąg chodnikowy po drugiej stronie. Dodał, że jest 
już po rozmowach z administratorem parafii i będzie na to zgoda. 
- Przewodniczący – zapytał, czy mowa jest o nowej nawierzchni na całej ul. Polnej czy tylko 
o sprysku. 
- Wójt – odpowiedział, że jest mowa o praktycznie nowej nawierzchni, ponieważ widziałby 
w tym miejscu nowy dywanik asfaltowy. 
- Przewodniczący – stwierdził, że o to mu chodziło. 
- Wójt – dodał, że podbudowa w tym miejscu jest, natomiast trzeba będzie poregulować studnie, 
które już posiadały. 
- Przewodniczący – zauważył, że razem z chodnikami będzie to trochę kosztować. 
- Wójt – przypomniał, że część będzie zrobiona już po tegorocznych pracach, ponieważ łączniki 
między ul. Słoneczną, Jędrzeja Dalekiego a Umińskiego będą już wykonane, więc nawet gdyby 
pójść tą stroną do końca, zostałby odcinek ok. 300-400 m – trudno powiedzieć. 
- Przewodniczący – stwierdził, że teraz Rada ma pełny obraz. 
- Wójt – zaprosił wszystkich do udziału w dożynkach gminno-parafialnych w dniu 27 sierpnia. 
Pokrótce przedstawił program tego wydarzenia. Poinformował ponadto, że trwają 
przygotowania do wizyty przyjaciół z Holandii, którzy przyjadą 24-osobową grupą z wizytą 
„sentymentalną” w dniach 5-9 września – tym tematem zajmuje się komitet. 
- Dyrektor GOKSiAL Leszek Żelazny – przedstawił szczegółowy program dożynek oraz 
omówił zaplanowane na ten dzień atrakcje, po czym zaprosił wszystkich do udziału. 
 
Na tym dyskusję zakończono. 
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W punkcie 10 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący zamknął 
LII sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 

        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


